
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet i afd. 4 den 2. september 2015 

Til stede: Lene, Anne og Inge 

 

Ad. 1           Godkendelse af referater:  

Referatet fra bestyrelsesmødet den 11. august blev godkendt. 

Referatet fra bestyrelsesmødet den 1. juli er også blevet godkendt. 

Ad. 2 Maling af trappeopgange:   

Vi er enige om at de blå og grå nuancer i arkitektens forslag er pæne og tidløse og ser ud til at passe 

godt til terrazzo-trappernes farve samt gelænderne og indgangsdørene, så det går vi videre med. Inge 

giver besked. 

Ad. 3 Siden sidst: 

Vi har deltaget i det årlige budgetmøde, Anni Ørhbergs afskedsreception og fået beretningen gjort 

færdig. 

Ad. 4  Afdelingsmødet den 10.9.: 

Vi gennemgik tidligere huskelister og fordelte opgaverne. Inge skriver liste med opgavefordeling i 

Word, så den kan genbruges næste år.  

 

Referent Inge Rasmussen 

 

 

 

  


